

**បញ្ជាសម្រាប់ការត្រួតពិនិត្យនៃកូវីដ-១៩ការចូលប្រើតេស្តរោគវិនិច្ឆ័យ
ឆ្លងកាត់
កន្លែងថែទាំសុខភាព**

ចេញកាលបរិច្ឆេទបទបញ្ជា៖ ថ្ងៃទី ២៦ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២០

កាលបរិច្ឆេទមានប្រសិទ្ធភាព៖ ថ្ងៃទី ៧ ខែកញ្ញាឆ្នាំ ២០២០

**សូមអានបទបញ្ជានេះដោយយកចិត្តទុកដាក់។ ការរំលោភបំពានឬខកខានមិនបានអនុវត្តតាមបទ
បញ្ជានេះគឺជាបទឧក្រិដ្ឋដែលត្រូវផ្តន្ទាទោសពិន័យដាក់ពន្ធនាគារឬទាំងពីរ (ក្រមសុខភាពនិង
សុវត្ថិភាពរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា § ១២០២៧៥ et seq លេខកូដក្រុងឡងប៊ិច§ ៨១២០.០៣០.A និង
៨១២០.០៣០.E.៣) ។)**

សេចក្តីសង្ខេបនៃបទបញ្ជា៖

បទបញ្ជារបស់មន្ត្រីសុខភាពទីក្រុងឡងប៊ិចនេះបំពេញបន្ថែមនូវសុវត្ថិភាពដែលមានស្រាប់នៅក្នុង
ការបញ្ជាទិញសុខភាពតាមផ្ទះ (បទបញ្ជាជាមុន) ដែលចេញដោយមន្ត្រីសុខាភិបាលទីក្រុងឡងប៊ិច
(មន្ត្រីសុខភាព) ។ បទបញ្ជានេះត្រូវបានចេញដើម្បីធានាការចូលប្រើការធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យ កូវីដ-១៩ ក្នុង
ការត្រួតពិនិត្យកន្លែងពិគ្រោះជំងឺរថយន្តសង្គ្រោះបន្ទាន់ដើម្បីបង្ការគ្រប់គ្រងនិងត្រួតពិនិត្យដោយ
វេជ្ជ ។ កូវីដ-១៩ នៅឡងប៊ិច។

បទបញ្ជានេះមានប្រសិទ្ធភាពនៅទីក្រុងឡងប៊ិច។ បទបញ្ជានេះមានប្រសិទ្ធភាពនៅថ្ងៃច័ន្ទទី ០៧ ខែ
កញ្ញាឆ្នាំ ២០២០ ហើយនឹងបន្តរហូតដល់មានការជូនដំណឹងបន្ថែម។

**បទបញ្ជានេះមានប្រសិទ្ធភាពនៅទីក្រុងឡងប៊ិច។ បទបញ្ជានេះមានប្រសិទ្ធភាពនៅថ្ងៃច័ន្ទទី
០៧ ខែកញ្ញាឆ្នាំ ២០២០ ហើយនឹងបន្តរហូតដល់មានការជូនដំណឹងបន្ថែម។**

១។ កន្លែងថែទាំសុខភាពរយៈពេលខ្លីស្រួចស្រាវនិងរយៈពេលវែងមានឬត្រូវបានរំពឹងថានឹងអភិវឌ្ឍនិងរក្សា
សមត្ថភាពរបស់ពួកគេក្នុងការធ្វើតេស្តអ្នកជម្ងឺតាមភាពសមស្របនិងអនុលោមតាមគោលការណ៍ណែនាំនៃ
ការធ្វើតេស្តរបស់មន្ត្រីសុខាភិបាលទីក្រុង Los Angeles ការឆ្លងមេរោគស្រួចស្រាវជាមួយវីរុស SARS-

CoV-2 និងដើម្បីធានាបាននូវជម្រើសនៃការថែទាំល្អបំផុតកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការឆ្លងមេរោគ មន្ទីរពេទ្យ ទទួលបានការឆ្លង (nosocomial) និងការរកឃើញនិងគ្រប់គ្រងការផ្ទុះឡើងនៅក្នុងកន្លែងរបស់ពួកគេ។ គោល បំណងនៃបទបញ្ជានេះគឺដើម្បីបង្កើនលទ្ធភាពទទួលបានតេស្តវិនិច្ឆ័យដែលបានកំណត់ក្នុងផ្នែកទី៨ខាង ក្រោមនៅក្នុងកន្លែងថែទាំក្រៅមន្ទីរពេទ្យរួមមានបង្គោលបន្ទាន់ដើម្បីបង្ការទប់ស្កាត់និងគ្រប់គ្រងដោយកូរ៉ូណា- ១៩ នៅក្នុងសហគមន៍របស់យើង។ ការពង្រីកការធ្វើពោតវិនិច្ឆ័យនៃការធ្វើពោតវិនិច្ឆ័យគឺចាំបាច់ពីព្រោះវាជួយ កំណត់អត្តសញ្ញាណបុគ្គលដែលឆ្លងវីរុសដែលបណ្តាលឱ្យមានជំងឺ QHID-19 (SARS-CoV-2) ធានាថា បុគ្គលទាំងនោះទទួលបានការថែទាំសមរម្យការពារប្រជាជនងាយរងគ្រោះមានការរាលដាលកូរ៉ូណា-១៩ យល់ កាន់តែច្បាស់។ ការរីករាលដាលនៃជំងឺនៅក្នុងទីក្រុងឡុងប៊ិច ("ទីក្រុង") ហើយទីបំផុតការពារជំងឺធ្ងន់ធ្ងរនិង ការស្លាប់។ មិនដូចជំងឺកាលដំបូងនៃពោតវិនិច្ឆ័យទេសមត្ថភាពតេស្តមន្ទីរពិសោធន៍ឥឡូវនេះបានកើន ឡើងគួរឱ្យកត់សម្គាល់ដូចជាការផ្គត់ផ្គង់សម្ភារៈប្រមូលផ្តុំដូចជាស្នូប។ ក្រុមការងារពិសេសនៃការធ្វើតេស្តនៅ រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាកំពុងធ្វើការជាមួយអ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាពដើម្បីដោះស្រាយកង្វះការផ្គត់ផ្គង់ដែលសា កល្យគិតចាប់ពីកាលបរិច្ឆេទនិងពេលវេលាដែលមានប្រសិទ្ធភាពនៃបទបញ្ជានេះដែលមានចែងក្នុងផ្នែកទី ១៤ ខាងក្រោមនេះសេវាថែទាំសុខភាពដែលមានចែងក្នុងផ្នែកទី ៨ ត្រូវបាន តម្រូវឱ្យ អនុវត្តតាមបទប្បញ្ញត្តិ នៃបទបញ្ជានេះ។

២។ គ្រឿងបរិក្ខារថែទាំសុខភាពទាំងអស់នៅក្នុងទីក្រុងត្រូវតែផ្តល់ការធ្វើតេស្តវិនិច្ឆ័យពោតវិនិច្ឆ័យឱ្យបានទាន់ ពេលវេលាចំពោះប្រភេទបុគ្គលដូចខាងក្រោមដែលស្វែងរកការថែទាំស្នើសុំការធ្វើតេស្តមិនថា ដោយផ្ទាល់ឬតាមទូរស័ព្ទឬសារអេឡិចត្រូនិកបានផ្តល់ថាបុគ្គលបែបនេះ (i) ស្ថិតក្នុងចំណោមអាង ហែលទឹកដែលអាចអនុវត្តបាន នៃអ្នកជំងឺបច្ចុប្បន្ន; (ii) ត្រូវបានចាត់តាំងឱ្យទៅកន្លែងនោះ (ឬប ណ្តាញដែលរួមបញ្ចូលទាំងកន្លែង) ដោយក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងឬអ្នកបង់ប្រាក់ស្រដៀងគ្នាផ្សេងទៀ ត។ ឬ (iii) ក្នុងករណីគ្លីនិកថែទាំបន្ទាន់ឬកន្លែងផ្សេងទៀតដែលបម្រើដល់សាធារណជនជាមូល ដ្ឋានដើរតាមគោលការណ៍ណែនាំសុខភាពសាធារណៈខោនធីបច្ចុប្បន្នកូរ៉ូណា-១៩ <http://publichealth.lacounty.gov/acd/nCorona2019/test.htm>, រាប់បញ្ចូលប៉ុន្តែមិនមានកំណត់ ចំពោះ៖

ក។ មនុស្សពោតសញ្ញាទាំងអស់ដូចដែលបានកំណត់នៅក្នុងផ្នែកទី៨ដោយមិនគិតពីអាយុស្ថានភាពមន្ទីរ ពេទ្យភាពខ្ពង់ខ្ពស់ឬកត្តាហានិភ័យផ្សេងទៀតសម្រាប់ កូរ៉ូណា-១៩

ខ។ មនុស្សទាំងអស់ដោយមានបុគ្គលពោតសញ្ញា កូរ៉ូណា-១៩ដូចដែលបានកំណត់នៅក្នុងផ្នែកទី ៨ ដែល បានរាយការណ៍ថាពួកគេគឺជាមនុស្សជិតស្និទ្ធនៃករណីដែលបានបញ្ជាក់ដោយមន្ទីរពិសោធន៍ឬ សង្ស័យថាមានកូរ៉ូណា-១៩រួមទាំងអ្នកដែលត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងការកំណត់ហានិភ័យខ្ពស់ដូចដែល បានកំណត់ នៅផ្នែកទី ៨ ក្នុងរយៈពេល ២ និង ១៤ ថ្ងៃមុនពេលធ្វើបទបញ្ជាដើម្បីធ្វើតេស្ត និង

គ។ មនុស្សទាំងអស់ដែលត្រូវបានតម្រូវដោយបទបញ្ជាសុខភាពសាធារណៈត្រូវបានធ្វើតេស្តដើម្បីធ្វើ ពោតវិនិច្ឆ័យករណីបន្ថែមនិងដើម្បីឱ្យមានការរីករាលដាលបន្ថែមទៀតប្រសិនបើជំងឺនេះ។

៣។ ការធ្វើវិនិច្ឆ័យតេស្តពោតវិនិច្ឆ័យត្រូវបានផ្តល់ជូនទាំងនោះ

ក។ មណ្ឌលសុខភាពខ្លួនវាផ្ទាល់ឬគ្លីនិកឬមជ្ឈមណ្ឌលធ្វើតេស្តដែលបានបញ្ជាក់ប្រតិបត្តិការដោយ មណ្ឌលសុខភាព។ ឬ

ខ។ មណ្ឌលសុខភាពឬមជ្ឈមណ្ឌលសាកល្បងមួយផ្សេងទៀតដែលត្រូវបានបង្កើតនិងដំណើរការដោយ
ឱសថស្ថានឬមន្ទីរពិសោធន៍ពាណិជ្ជកម្មដែលត្រូវបានធ្វើកិច្ចសន្យាជាមួយមន្ទីរសុខាភិបាលសំរាប់
ការធ្វើវិនិច្ឆ័យតេស្តរោគ។

៤។ កន្លែងដែលអាចអនុវត្តបានមណ្ឌលសុខភាពគួរស្វែងរកការបង់ប្រាក់ពីផែនការសុខភាពក្រុមរបស់អ្នកជំងឺឬ
អ្នកចេញធានារ៉ាប់រងសុខភាពសម្រាប់ថ្លៃសេវាថ្លៃដើមឬថ្លៃផ្សេងៗដែលកើតឡើងក្នុងបទបញ្ជាឬបំពេញការ
ធ្វើវិនិច្ឆ័យតេស្តរោគក្រោមបទបញ្ជានេះ។ នាយកដ្ឋានថែទាំសុខភាពកាលីហ្វ័រញ៉ា (DHCS) និងនាយកដ្ឋាន
ថែទាំសុខភាពដែលគ្រប់គ្រងដោយរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាបានចេញសេចក្តីណែនាំនិង ឬបទប្បញ្ញត្តិទាក់ទងទៅនឹង
ការធ្វើវិនិច្ឆ័យតេស្តរោគការធ្វើវិនិច្ឆ័យតេស្តរោគ។ គ្រឿងបរិក្ខារថែទាំសុខភាពត្រូវអនុវត្តតាមការណែនាំនេះ
ក៏ដូចជាច្បាប់រដ្ឋនិងឬសហព័ន្ធទាំងអស់ដែលហាមអ្នកជំងឺមិនឱ្យចេញវិក្កយបត្រថ្លៃសេវាថ្លៃសេវាឬបន្ទុក
ទាក់ទងនឹងនាយកដ្ឋានថែទាំសុខភាពកាលីហ្វ័រញ៉ា(DHCS)និងនាយកដ្ឋានថែទាំសុខភាពដែលគ្រប់គ្រង
ដោយរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាបានចេញសេចក្តីណែនាំនិងឬបទប្បញ្ញត្តិទាក់ទងទៅនឹងការធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យរោគវិនិច្ឆ័យ
ការធ្វើវិនិច្ឆ័យតេស្តរោគ។ គ្រឿងបរិក្ខារថែទាំសុខភាពត្រូវអនុវត្តតាមការណែនាំនេះក៏ដូចជាច្បាប់រដ្ឋនិង
ឬសហព័ន្ធទាំងអស់ដែលហាមអ្នកជំងឺមិនឱ្យចេញវិក្កយបត្រថ្លៃសេវាថ្លៃសេវាឬបន្ទុកទាក់ទងនឹងការធ្វើវិនិច្ឆ័យ
តេស្តរោគ។

៥។ គ្មានអ្វីនៅក្នុងបទបញ្ជានេះហាមឃាត់គ្រឿងបរិក្ខារថែរក្សាសុខភាពពីការផ្តល់ជូនការធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យរោគវិនិច្ឆ័យ
៨-១៩ចំពោះប្រភេទមនុស្សដទៃទៀតតាមការសំរេចចិត្តរបស់ខ្លួនដោយសន្មតថាធនធានតេស្តគ្រប់គ្រាន់
អាចរកបានសម្រាប់មណ្ឌលសុខភាពហើយពេលវេលាវេនសាកល្បងរបស់វាគឺសមហេតុផលតិចជាង៤៨
ម៉ោង។មធ្យោបាយថែទាំសុខភាពត្រូវបានជំរុញយ៉ាងខ្លាំងដើម្បីពង្រីកការធ្វើតេស្តនេះឱ្យបានច្រើនបំផុតតាម
ដែលអាចធ្វើទៅបាននិងអនុវត្តអនុសាសន៍និងការណែនាំពីមន្ត្រីសុខាភិបាលទាក់ទងនឹងការធ្វើតេស្តលើ
មនុស្សដែលមានលក្ខណៈទូលំទូលាយសម្រាប់ កូវីដ-១៩។[គោលការណ៍ណែនាំនៃការធ្វើតេស្ត កូវីដ-១៩។](#)

៦។ មធ្យោបាយថែទាំសុខភាពត្រូវតែផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មានតាមរយៈបណ្តាញធម្មតារបស់ពួកគេអំពីវិធីដែលអ្នកជំងឺ
អាចទទួលបានការធ្វើតេស្តរោគវិនិច្ឆ័យ។មធ្យោបាយថែទាំសុខភាពដែលមានគេហទំព័រសាធារណៈឬអ្នក
ជំងឺត្រូវប្រកាសព័ត៌មាននៅលើគេហទំព័ររបស់ពួកគេអំពីវិធីដែលអ្នកជំងឺអាចទទួលបានការធ្វើវិនិច្ឆ័យតេស្ត
រោគពីមណ្ឌលសុខភាព។

៧។ កន្លែងថែទាំសុខភាពនៅក្នុងទីក្រុងត្រូវតែអនុវត្តតាមតម្រូវការរបាយការណ៍ទាក់ទងនឹងលទ្ធផលតេស្តមេ
រោគវិសុកូវីដ-១៩ឬSARS-CoV-2រួមទាំងលទ្ធផលវិជ្ជមានពីការធ្វើតេស្តចំណុចដែលបានអនុវត្តនៅនឹង
កន្លែងដែលបានកំណត់នៅក្នុង បទបញ្ជាមន្ត្រីសុខាភិបាលថ្ងៃទី ២៤ ខែមីនាឆ្នាំ ២០២០ ឬបទបញ្ជារបស់មន្ត្រី
សុខាភិបាលជាបន្តបន្ទាប់ក៏ដូចជារបាយការណ៍បន្ថែមដែលត្រូវការឬស្នើសុំដោយមន្ត្រីសុខាភិបាល។គោល
ការណ៍ណែនាំស្តីពីរបាយការណ៍សុខភាពសាធារណៈនៅឡុងប៊ិចបច្ចុប្បន្នអាចរកបាននៅទីនេះហើយទម្រង់
បែបបទរបាយការណ៍ស្តីពីករណីកូវីដ-១៩អាចរកបាន<http://longbeach.gov/globalassets/health/media->

និយមន័យ

៨។ សម្រាប់គោលបំណងនៃបទបញ្ជានេះ លក្ខខណ្ឌដូចខាងក្រោមត្រូវបានកំណត់ដូចខាងក្រោម៖

ក។ “**កូវីដ-១៩រោគសញ្ញា**” មានន័យថាជាការចាប់ផ្តើមនៃសញ្ញាឬរោគសញ្ញាថ្មីស្របគ្នានឹងកូវីដ-១៩រួមទាំងប៉ុន្តែមិនកំណត់ចំពោះគ្រុនក្តៅញាក់ក្អកក្អកដង្ហើមខ្លីឬពិបាកដកដង្ហើមអស់កម្លាំងសាច់ដុំឬឈឺខ្លួនឈឺក្បាល។ ការបាត់បង់ក្លិនឬរសជាតិថ្មីឈឺបំពង់កកកស្ទះឬហៀរសំបោរក្អកចង្កោរក្អកភក្តីតាមការណែនាំ CDC ដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពទាក់ទងនឹងរោគសញ្ញា កូវីដ-១៩។

ខ។ “**ការធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យរោគវិនិច្ឆ័យ**” មានន័យថាការប្រើប្រាស់តេស្តវិនិច្ឆ័យដែលទាក់ទងទៅនឹង SARS-CoV-2 ដែលជាវីរុសដែលបណ្តាលអោយកូវីដ-១៩ឬការឆ្លងមេរោគវីរុសកូវីដ-១៩ ប្រលោមលោកនៅពេលគោលបំណងចំបងនៃការធ្វើតេស្តនេះត្រូវបានប្រុងទុកសម្រាប់ការធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យឬការព្យាបាលជាលក្ខណៈបុគ្គល។ មានតែការធ្វើតេស្តជាមួយ**ការផ្តល់សិទ្ធិប្រើប្រាស់គ្រាអាសន្ន(EUA)** ពីរដ្ឋបាលចំណីអាហារនិងឌីសថអាមេរិក(FDA) គួរតែត្រូវបានប្រើសម្រាប់ការថែទាំអ្នកជំងឺ។ បច្ចុប្បន្ននេះមានតេស្តរោគវិនិច្ឆ័យពីរប្រភេទគឺតេស្តម៉ូលេគុលដែលរកឃើញហ្សែនហ្សែនរបស់វីរុសនិងការធ្វើតេស្តអង់ទីហ្សែនដែលរកឃើញប្រូតេអ៊ីនជាក់លាក់នៅលើផ្ទៃមេរោគ។ មើលសុខភាពសាធារណៈខោនធី**បច្ចុប្បន្នមានប្រភេទតេស្ត SARS-CoV-2** គេហទំព័រសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។

ការធ្វើតេស្តអង់ទីហ្សែន SARS-CoV-2 ដែលអាចរកបាននាពេលបច្ចុប្បន្នមានលក្ខណៈរសើបតិចជាងការធ្វើតេស្តម៉ូលេគុលហើយត្រូវប្រើតាមសេចក្តីណែនាំរបស់អ្នកផលិតនិងសមាគមមន្ទីរពិសោធន៍សុខភាពសាធារណៈ(APHL)។ **ការពិចារណាសម្រាប់ការអនុវត្តការធ្វើតេស្តAntigen រហ័ស SARS-CoV-2** ការណែនាំរាងកសារ APHL ផ្តល់ព័ត៌មានអំពីសេណារីយ៉ូដែលការធ្វើតេស្ត SARS-CoV-2 Antigen អាចត្រូវបានពិចារណាសម្រាប់ប្រើក៏ដូចជាសេណារីយ៉ូនៅពេលដែលពួកគេមិនត្រូវបានពិចារណា។ ការធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យបន្ថែមអាចត្រូវបានអនុញ្ញាតនាពេលអនាគត។ ផ្នែកសេវាកម្មសុខភាពខោនធី Los Angeles (LAC DHS) បានបង្កើតនិងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពឯកសារ**ការណែនាំយោងទៅមន្ទីរពិសោធន៍ផ្តល់ការធ្វើតេស្តកូវីដ-១៩**។ ដើម្បីជួយសំភារៈថែទាំសុខភាពនៅខោនធី Los Angeles កំណត់អ្នកផ្តល់មន្ទីរពិសោធន៍ដែលសមនឹងតម្រូវការរបស់ពួកគេ។ ក្រុមការងារពិសេសនៃការធ្វើតេស្ត កូវីដ-១៩(TTF) របស់រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាក៏អាចផ្តល់ជំនួយដល់មណ្ឌលសុខភាពដែលកំពុងជួបប្រទះកង្វះខាតនិងផ្សព្វផ្សាយបញ្ជីមន្ទីរពិសោធន៍ដែលមានសមត្ថភាពតេស្តដែលមានឆន្ទៈក្នុងការទទួលបានជំនួយផ្តល់នូវការធ្វើតេស្តកូវីដ-១៩នៅលើគេហទំព័ររបស់ខ្លួន។ នៅ <https://testing.covid19.ca.gov/covid-19-testing-task-force-laboratory-list>.

គ។ “**កន្លែងថែទាំសុខភាព**” មានន័យថា ១) គ្លីនិកឬកន្លែងថែទាំបន្ទាន់ដែលមានទីតាំងនៅទីក្រុងដែលគ្រប់គ្រងដោយផ្ទាល់ឬដោយប្រយោលដោយអង្គការដែលជាម្ចាស់ឬធ្វើប្រតិបត្តិការមន្ទីរពេទ្យថែទាំស្រួចស្រាវដោយមិនគិតពីមន្ទីរពេទ្យដែលមានទីតាំងស្ថិតនៅ (២) គ្លីនិកគ្មានការគាំទ្រណាមួយ (ឧ។ មណ្ឌលសុខភាពដែលមានគុណវុឌ្ឍិសហព័ន្ធគ្លីនិកថែទាំបន្ទាន់ពាណិជ្ជកម្មឬអ្នកផ្តល់សេវាឯកជន) នៅទីតាំងបែបនេះដែល

គឺនិកបញ្ជាទិញឬអនុវត្តការធ្វើតេស្តរកការឆ្លងមេរោគជំងឺមធ្យមទៀត(ឧទាហរណ៍គ្រុនផ្តាសាយ) សម្រាប់អ្នកជំងឺឬសមាជិកសាធារណៈ។

៧។ “**ការកំណត់ហានិភ័យខ្ពស់**”មានន័យថាជាការកំណត់ដែលកម្មករមានហានិភ័យខ្ពស់ក្នុងការប្រឈមនឹងជំងឺSARS-CoV-2ដោយសារការប្រាស្រ័យទាក់ទងទល់មុខគ្នាជាញឹកញាប់ជាមួយសមាជិកសាធារណៈឬអ្នករស់នៅកន្លែងប្រជុំគ្នា(ឧទាហរណ៍កន្លែងថែទាំជម្រកពន្ធនាគារ)និងអសមត្ថភាពដើម្បីរក្សាការឃ្លាតឆ្ងាយពីរាងកាយនៅកន្លែងធ្វើការរួមបញ្ចូលប៉ុន្តែមិនត្រូវបានកំណត់ចំពោះអ្នកឆ្លើយតបដំបូងបុគ្គលិកនៃកន្លែងប្រមូលផ្តុំនិយោជិកបុគ្គលិកឱសថការីអ្នកផ្តល់សេវាម្ហូបអាហារកម្មករដឹកជញ្ជូនអ្នកផ្តល់សេវាដឹកជញ្ជូនសាធារណៈនិងបុគ្គលិកហាងលក់គ្រឿងទេស។ ការរចនានៃ “ការកំណត់ហានិភ័យខ្ពស់” អាចត្រូវបានពន្យល់លម្អិតបន្ថែមទៀតដោយការណែនាំដល់អ្នកផ្តល់សេវាសុខភាពដែលចេញដោយមន្ត្រីសុខភាពក្រុង។

៨។ “**មនុស្សដែលមានរោគសញ្ញា**”មានន័យថាបុគ្គលណាក៏ដោយមិនគិតពីអាយុដែលមានរោគសញ្ញាកូវីដ-១៩។

ហេតុផលសម្រាប់បទបញ្ជា

៩។ បទបញ្ជានេះត្រូវបានចេញដោយផ្អែកលើតម្រូវការបង្កើនការធ្វើតេស្តដើម្បីរកឃើញ កូវីដ-១៩នៅក្នុងទីក្រុង។ ដោយសារតែការផ្ទុះនៃវីរុសកូវីដ-១៩នៅក្នុងមនុស្សទូទៅដែលនៅតែជាជំងឺរាតត្បាតយោងទៅតាមអង្គការសុខភាពពិភពលោកមានភាពអាសន្នផ្នែកសុខភាពសាធារណៈនៅទូទាំងទីក្រុង។ ការធ្វើតេស្តរោគវិនិច្ឆ័យមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់និងរីករាលដាលមានសារៈសំខាន់ណាស់ក្នុងការរកឃើញទាំងការចម្លងវីរុសរោគសញ្ញានិងអតុល្យភាពដោយធានាថាអ្នកដែលមានកូវីដ-១៩ទទួលបានការថែទាំត្រឹមត្រូវកំណត់អត្តសញ្ញាណករណីដែលត្រូវការបំបែកខ្លួនពីអ្នកដទៃនិងជូនដំណឹងអំពីករណីស៊ើបអង្កេតសុខភាពសាធារណៈនិងការតាមដានទំនាក់ទំនង។ កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងដោយហេតុនេះការបញ្ជូនវីរុសយឺត ៗ តាមដែលអាចធ្វើទៅបានដើម្បីការពារហានិភ័យខ្ពស់បំផុតពីការឆ្លងមេរោគនេះដើម្បីការពារការឆ្លងបន្ថែមទៀតនិងជំងឺធ្ងន់ធ្ងរនិងការស្លាប់និងដើម្បីការពារប្រព័ន្ធសុខាភិបាលពីការឆ្លងរាលដាល។ ការធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យរោគសាស្ត្រក៏ជាឧបករណ៍ចាំបាច់មួយនៅក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងកាត់បន្ថយភាពតានតឹងក្នុងទីក្រុងដើម្បីស្វែងយល់ពីអត្រាប្រេវ៉ាឡង់និងការរីករាលដាលនៃជំងឺនៅក្នុងទីក្រុង។

១០។ ការបញ្ជូនសហគមន៍ដែលមានស្រាប់ កូវីដ-១៩នៅឆ្នេរខ្សាច់បន្តបង្ហាញពីហានិភ័យនិងគ្រោះថ្នាក់ធ្ងន់ធ្ងរដល់សុខភាពរបស់ប្រជាជន។ មិនមានវ៉ាក់សាំងឬការព្យាបាលដែលមិនមានសុវត្ថិភាពអាចប្រើបានដើម្បីការពារប្រឆាំងនឹងកូវីដ-១៩ទេ។ គិតត្រឹមថ្ងៃទី ២៥ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២០ យ៉ាងហោចណាស់មានករណីឆ្លងវីរុស កូវីដ-១៩និង ២០៨ ករណីដែលបានរាយការណ៍ថាបានកើតឡើងយ៉ាងហោចណាស់ ១០២២១ ករណីនៅឡើងប៊ិច។

លក្ខខណ្ឌបន្ថែម

១១។ សាលាក្រុងនឹងផ្តល់ច្បាប់ចម្លងនៃបទបញ្ជានេះឱ្យបានឆាប់រហ័សដោយ៖(ក) ប្រកាសវានៅលើគេហទំព័ររបស់នាយកដ្ឋានសុខភាពនិងសេវាមនុស្សរបស់ទីក្រុងឡើងប៊ិច(<http://www.longbeach.gov/health/>),

(ខ) បិទផ្សាយវានៅមជ្ឈមណ្ឌលពលរដ្ឋដែលមានទីតាំងនៅ 411 W. Ocean Blvd., Long Beach, CA 90802, (គ) ការផ្តល់ជូនទៅសមាជិកណាមួយនៃសាធារណៈជនដែលស្នើសុំច្បាប់ចម្លង (ឃ) ការចេញសេចក្តីប្រកាសព័ត៌មានមួយដើម្បីផ្សព្វផ្សាយសណ្តាប់ធ្នាប់នៅទូទាំងទីក្រុងនិង (ង) តាមរយៈការបម្រើតាមរយៈអ៊ីមែលនៅតាមកន្លែងធំៗ ដែលត្រូវបានស្គាល់ដោយមន្ត្រីសុខភាពដែលទំនងជា ត្រូវគោរពតាមបទបញ្ជានេះ (ប៉ុន្តែសេវាកម្មតាមរយៈអ៊ីមែលមិនត្រូវបានទាមទារសម្រាប់ការអនុលោមភាពទេ) ។

ក។ ម្ចាស់អ្នកគ្រប់គ្រងវីប្រតិបត្តិករនៃទីតាំងណាមួយដែលទំនងជារងផលប៉ះពាល់ពីបទបញ្ជានេះត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យប្រកាសច្បាប់ចម្លងនៃដីកាបញ្ជាទិញនេះនិងផ្តល់ជូនច្បាប់ចម្លងដល់សមាជិកណាមួយនៃសាធារណៈជនដែលស្នើសុំច្បាប់ចម្លង។ ម្ចាស់អ្នកគ្រប់គ្រងវីប្រតិបត្តិករនៃទីតាំងណាមួយដែលទំនងជារងផលប៉ះពាល់ពីបទបញ្ជានេះត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យប្រកាសច្បាប់ចម្លងនៃដីកាបញ្ជាទិញនេះនិងផ្តល់ជូនច្បាប់ចម្លងដល់សមាជិកណាមួយនៃសាធារណៈជនដែលស្នើសុំច្បាប់ចម្លង។

ខ។ ដោយសារតែការណែនាំអាចផ្លាស់ប្តូរម្ចាស់អ្នកគ្រប់គ្រងឬប្រតិបត្តិករនៃទីតាំងណាមួយដែលស្ថិតក្រោមបទបញ្ជានេះត្រូវបានបញ្ជាឱ្យពិគ្រោះជាមួយគេហទំព័ររបស់នាយកដ្ឋានសុខភាពនិងសេវាកម្មមនុស្សនៃទីក្រុងឡងប៊ិច (<http://www.longbeach.gov/health/>) រាល់ថ្ងៃដើម្បីកំណត់រាល់ការកែប្រែនៃបទបញ្ជាហើយតម្រូវឱ្យអនុវត្តតាមការធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពណាមួយរហូតដល់បទបញ្ជាត្រូវបានបញ្ចប់។

១២។ ប្រសិនបើផ្នែករងប្រយោគប្រយោគឃ្លាឬពាក្យនៃបទបញ្ជានេះឬការអនុវត្តណាមួយចំពោះបុគ្គលរចនាសម្ព័ន្ធការប្រមូលផ្តុំឬកាលៈទេសៈត្រូវបានចាត់ទុកថាមិនមានសុពលភាពឬមិនស្របនឹងរដ្ឋធម្មនុញ្ញដោយសេចក្តីសម្រេចរបស់តុលាការនៃយុត្តាធិការមានសមត្ថកិច្ចបន្ទាប់មកការសម្រេចចិត្តបែបនេះ។ នឹងមិនប៉ះពាល់ដល់សុពលភាពនៃចំណែកឬកម្មវិធីដែលនៅសល់នៃបទបញ្ជានេះទេ។

១៣។ ដីកាសម្រេចនេះរួមបញ្ចូលដោយយោងសេចក្តីប្រកាសស្តីពីស្ថានភាពអាសន្នដែលចេញដោយអភិបាលខេត្ត Gavin Newsom និងសេចក្តីប្រកាសថ្ងៃទី ៤ ខែមីនាឆ្នាំ ២០២០ ស្តីពីភាពអាសន្នក្នុងតំបន់និងសុខភាពសាធារណៈដែលចេញដោយក្រុមប្រឹក្សាក្រុងឡងប៊ិចជាអ្នកគ្រប់គ្រងក្រុងឡងប៊ិច។ និងមន្ត្រីសុខភាពទីក្រុងឡងប៊ិចរៀងៗខ្លួនហើយដូចដែលពួកគេអាចត្រូវបានបំពេញបន្ថែម។

១៤។ បទបញ្ជានេះនឹងចូលជាធរមាននៅវេលាម៉ោង ១២ និង ០១ នាទីថ្ងៃទី ៧ ខែកញ្ញាឆ្នាំ ២០២០ ហើយនឹងបន្តរហូតដល់មានការកែសំរួលលុបចោលជំនួសវិកែប្រែជាលាយលក្ខណ៍អក្សរដោយមន្ត្រីសុខាភិបាល។

រាត្រូវបានគេបញ្ជាទិញដូច្នេះ៖

Anissa Davis, MD, DrPH,
មន្ត្រីសុខាភិបាលក្រុងឡងប៊ិច
កាលបរិច្ឆេទ៖ ថ្ងៃទី ២៦ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២០

ការផ្សព្វផ្សាយបទបញ្ជាបន្ទាន់

ក្នុងនាមជាប្រធានផ្នែកការពារសិទ្ធិសម្រាប់ទីក្រុងឡងប៊ិចអនុលោមតាមក្រុមក្រុងឡងប៊ិច ("LBMC") ផ្នែក ២.៦៩.០៦០.A និងអនុលោមតាមបទប្បញ្ញត្តិនៃ LBMC ជំពូក ៨.១២០ ខ្ញុំមានសិទ្ធិអនុញ្ញាតឱ្យ ប្រកាសបទបញ្ជាសម្រាប់ ការការពារអាយុជីវិតនិងទ្រព្យសម្បត្តិដែលរងផលប៉ះពាល់ពីការសង្គ្រោះ បន្ទាន់ កូវីដ-១៩ដោយអនុលោមតាមក្រុមរដ្ឋប្បវេណីមាត្រា ៨៦៣៤ និង LBMC ផ្នែក ២.៦៩.០៧០.A និង ៨១២០.០២០ ។ ខាងក្រោមនេះមានប្រសិទ្ធិភាពសម្រាប់រយៈពេលនៃបទបញ្ជាសុខភាពឡងប៊ិច

បញ្ជាសម្រាប់ការត្រួតពិនិត្យកូវីដ-១៩ការចូលប្រើ

ការធ្វើតេស្តរោគវិនិច្ឆ័យតាមរយៈមណ្ឌលសុខភាព ចេញខាងលើដែលត្រូវបានដាក់បញ្ចូលទាំងស្រុងដោយ យោង៖

បទបញ្ជាមន្ត្រីសុខាភិបាលទីក្រុងឡងប៊ិចបញ្ជាសម្រាប់ការត្រួតពិនិត្យនៃកូវីដ-១៩៖ ការទទួល បានការធ្វើតេស្តរោគវិនិច្ឆ័យតាមរយៈមូលដ្ឋានសុខាភិបាលត្រូវប្រកាសឱ្យប្រើជាច្បាប់សម្រាប់ការពារ អាយុជីវិតនិងទ្រព្យសម្បត្តិ។

ជនណាក្រោយពីបានដឹងដោយចេតនាដឹងនិងរំលោភឬបដិសេធឬធ្វេសប្រហែសដោយចេតនាដើម្បី អនុលោមតាមបទបញ្ជាសុខភាពដែលត្រូវបានចេញដោយច្បាប់ខាងលើនេះនឹងមានពិរុទ្ធភាពពីបទ មជ្ឈិមដែលត្រូវផ្ដន្ទាទោសដោយពិន័យមិនលើសពីមួយពាន់ដុល្លារ (១.០០០ ដុល្លារ) ដោយជាប់ ពន្ធនាគារក្នុងរយៈពេលមួយ មិនលើសពីប្រាំមួយ (ប្រាំមួយ) ខែឬដោយការពិន័យនិងការជាប់ ពន្ធនាគារបែបនេះ។ (លេខកូដក្រុងឡងប៊ិចផ្នែក ៨.១២០.០៣០ ។ អេ។ និង ៨.១២០.០៣០.E.៣)

វាត្រូវបានគេបញ្ជាទិញដូច្នេះ៖

Thomas B. Modica
ប្រធានក្រុង, ទីក្រុងឡងប៊ិច
កាលបរិច្ឆេទ៖ ថ្ងៃទី ២៦ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២០